
Protokół Nr LXXIV/23 – 03.10.2023 r. 
Sesja zwołana na  wniosek 

¼ grupy radnych Rady Miasta Kutno. 

1 
 

 

 

 

P R O T O K Ó Ł  NR  LXXIV/23 

Z SESJI RADY MIASTA KUTNO 

Z DNIA  10 PAŹDZIERNIKA 2023 ROKU 

 

 

 

 



Protokół Nr LXXIV/23 – 03.10.2023 r. 
Sesja zwołana na  wniosek 

¼ grupy radnych Rady Miasta Kutno. 

2 
 

 

PROTOKÓŁ NR LXXIV/23 

Z OBRAD SESJI RADY MIASTA KUTNO 

ODBYTEJ W DNIU 10 PAŹDZIERNIA 2023 ROKU 

NA SALI KONFERENCYJNEJ URZĘDU MIASTA KUTNO. 

Obradom przewodniczył: 
 

MARIUSZ SIKORA:   
–Przewodniczący Rady Miasta Kutno  

 
Sesję rozpoczęto o godz. 12.00, zakończono o godz. 12.54 
 
Obecnych było 18 radnych. 
 
Radni nieobecni:  
  
-Krzysztof Matusiak    -nieusprawiedliwiony 
-Joanna Podemska    -nieusprawiedliwiona 
-Krystyna Tomczak    -nieusprawiedliwiona 

 
Ponadto w sesji udział wzięli : 
 

 
Zbigniew Burzyński    - Prezydent Miasta Kutno 
Jacek Boczkaja     - Zastępca Prezydenta Miasta Kutno 
Jacek Korowajski    - Sekretarz Miasta  

 

Porządek obrad: 

1.Otwarcie sesji. 
2.Podjęcie uchwały: 
a)w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (Medella S.A.);  
b)w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (Zjednoczone Przedsiębiorstwo 
Rozrywkowe S.A.);  
c)w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (Casino Sp. z o.o.).  
3.Zakończenie obrad. 
 

Do p-ktu 1: 
 
Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Miasta Kutno Mariusz Sikora. 
Stwierdził, że ustawowy skład Rady Miasta Kutno wynosi 21 radnych, obecnych jest 
18 radnych, a zatem sesja jest prawomocna do obradowania i podejmowania uchwał. 
 
Przewodniczący RM p. Mariusz Sikora powitał radnych, gości zaproszonych oraz 
osoby, oglądające w internecie transmisję obrad. 
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Powitał  Prezydenta Miasta Kutno, Zastępcę Prezydenta Miasta Kutno  oraz 
pracowników Urzędu. 
 
Stwierdził, że sesja została zwołana w trybie w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 
marca 1990 roku o samorządzie gminnym, tj. na wniosek ¼ grupy radnych Rady 
Miasta Kutno. 
 
Wniosek z dnia 28 września  2023 roku został państwu przekazany wraz z 
zaproszeniem na  sesję oraz projektami uchwał. Dokumentacja została  umieszczona 
w systemie E-sesja. 
 
Przewodniczący RM poinformował, iż Prezydent Miasta Kutno pismem z dnia 29 
września 2023 r., znak BP.0002.15.2023.MM.2 wniósł o włączenie do porządku obrad 
następujących  projektów uchwał:  
jako punkt 2d – projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LIV/504/22 Rady 
Miasta Kutno w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 1m2 pasa 
drogowego dróg, których zarządcą jest Miasto Kutno; 
jako punkt 2e – projekt uchwały w sprawie zamiaru utworzenia filii Miejskiej i 
Powiatowej Biblioteki Publicznej im. Stefana Żeromskiego w Kutnie. 
 
Projekty dostępne były w systemie esesja od dnia 29 września 2023 r. 
 
Wnioskodawcy nie wyrazili  sprzeciwu na wniesienie takiej zmiany do porządku 
obrad. 
 
Wnioskowane zmiany do porządku obrad zostały poddana pod głosowanie przez 
Przewodniczącego Rady Miasta Kutno. 
 
Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym przy 17 
głosach „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” dokonała zmiany 
w porządku obrad. 
 
Dalszych zmian do porządku obrad nie było. 

Przewodniczący RM przypomniał radnym oraz gościom zaproszonym 
o  przestrzeganiu zapisu §19e Statutu Miasta Kutno dotyczącego czasu trwania 
wystąpień.  

Do p-ktu 2 „a”: 
 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (dotyczy firmy 
Medella S.A.) 
 
Radni RM otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem - umieszczony został w 
systemie esesja. 
 
Przewodniczący poinformował, że wpłynęły 3  wnioski o wyrażenie opinii o lokalizację 
kasyna - z firmy Medella S.A., Zjednoczone Przedsiębiorstwo Rozrywkowe S.A. i   
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Casino Sp. z o.o.. Treść wniosków została  Radnym  RM udostępniona w systemie 
esesja w dniu 14 września 2023 r..  

Firmy zwróciły się również o przyspieszenie rozpatrzenia  wniosków.  

Treść tych pism została Radnym RM   udostępniona w systemie esesja w dniu 20 
września 2023 r. 

Do każdej z firm zostało wystosowane  zaproszenie na obrady  sesji.  Przedstawiciele 
obecni podczas obrad.  

Przewodniczący zaproponował omówienie 3 projektów uchwał dotyczących kasyna 
w punkcie 2 „a”.  

Głos zabrali: 

 

-Radny RM -p.Janusz Kołodziejski; 
- p.Agnieszka Wójkowska Pawlak- Radca Prawny UM Kutno; 

-p.Filip Kaczmarski- - pełnomocnik firm: Medella S.A., Zjednoczone Przedsiębiorstwo 
Rozrywkowe S.A. i  Casino Sp. z o.o. 
-p.Irena Sobczak- Prezes Firmy Medella S.A. oraz Wiceprezes  Zjednoczonego 
Przedsiębiorstwa Rozrywkowego S.A 
-Radny RM -p.Tomasz Rędzikowski; 
-Wiceprzewodniczący RM -p.Robert Feliniak; 
-Wiceprzewodnicząca RM -p.Ewa Rzymkowska; 
-Radny RM -p.Bartosz Czechowski; 
-Radna RM – p.Danuta Blus; 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono więcej  uwag i zapytań. 
 
-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 
  
Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym przy  
1 głosie „za”, 6 głosach „przeciw” i 11 głosach „wstrzymujących się” nie podjęła 
uchwały.  

Do p-ktu 2 „b”: 
 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (dotyczy firmy 
Zjednoczone Przedsiębiorstwo Rozrywkowe S.A.) 
 
Radni RM otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem - umieszczony został w 
systemie esesja. 
 
Projekt uchwały omawiany był w punkcie 2 „a”.  
 
Do projektu uchwały nie wniesiono   uwag i zapytań. 
 
-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 
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Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym przy 
 0 głosów „za”, 6 głosach „przeciw” i 11 głosach „wstrzymujących się” nie podjęła 
uchwały.  

Do p-ktu 2 „c”: 
 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (dotyczy firmy 

Casino Sp. z o.o.) 

Radni RM otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem - umieszczony został w 
systemie esesja. 
 
Projekt uchwały omawiany był w punkcie 2 „a”.  
 
Do projektu uchwały nie wniesiono   uwag i zapytań. 
 
-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 
  
Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym przy  
0 głosów „za”, 6 głosach „przeciw” i 12 głosach „wstrzymujących się” nie podjęła 
uchwały.  
 

Do p-ktu 2 „d”: 
 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LIV/504/22 Rady Miasta Kutno w 

sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 1m2 pasa drogowego dróg, 

których zarządcą jest Miasto Kutno  

Projekt uchwały   został udostępniony w systemie esesja  

-Jacek Boczkaja – Zastępca Prezydenta Miasta omówił projekt uchwały.  
 
Głos zabrał: 
 
-Radny RM -p.Pawel Markiewicz; 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono  więcej uwag i zapytań. 
 
-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 
 
Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym przy 16 

głosach „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła uchwałę Nr 
LXXIV/671/23 w sprawie zmiany Uchwały Nr LIV/504/22 Rady Miasta Kutno w sprawie 

ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 1m2 pasa drogowego dróg, których 

zarządcą jest Miasto Kutno (uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  
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Do p-ktu 2 „e”: 

 
Projekt uchwały w sprawie zamiaru utworzenia filii Miejskiej i Powiatowej Biblioteki 

Publicznej im. Stefana Żeromskiego w Kutnie 

Projekt uchwały   został udostępniony w systemie esesja  

-Jacek Boczkaja – Zastępca Prezydenta Miasta omówił projekt uchwały.  
 
Głos zabrali: 
 
-Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Miasta UM Kutno -p.Michał Adamski; 
- Wiceprzewodniczący RM -p.Robert Feliniak, 
-Wicedyrektor MiPBP w Kutnie – p.Dorota Mańk; 
-Zastępca PM -p.Jacek Boczkaja;  
 
Do projektu uchwały nie wniesiono  więcej uwag i zapytań. 
 
-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 
 
Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym przy 16 

głosach „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę 
Nr LXXIV/672/23 w sprawie zamiaru utworzenia filii Miejskiej i Powiatowej Biblioteki 

Publicznej im. Stefana Żeromskiego w Kutnie. (uchwała stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu).  

Do p-ktu 3: 

Zakończenie obrad. 

Przewodniczący RM p.Mariusz Sikora stwierdził, że porządek obrad został 
wyczerpany.  
 
Przewodniczący RM  podziękował za udział w sesji. 
 
Przewodniczący RM zamknął obrady  LXXIV Sesji Rady Miasta Kutno. 
 

 

PROTOKOŁOWAŁY:      PRZEWODNICZYŁ: 
 
 
Wioletta Gruszka       Mariusz Sikora 

Naczelnik  Biura Rady Miasta Kutno Przewodniczący Rady 
Miasta Kutno 

 

Aleksandra Ośrodek-Rzetelska      

Inspektor Biura Rady Miasta Kutno   


